
Referat	NVK	hovedstyremøte	

Dato:		
 

Til	stede:	

	

	

	

Fraværende:		
	
Neste	leder	FH:	

	
	
Neste	styremøte:		
 

 

Saksnr  Sak  Ansvar  Frist 

67/17  Godkjenne referat fra 04.09.2017 

Referatet godkjennes. 

   

68/17  Innkommen post 

‐ NKK – Anerkjent prøve refnr 55‐17010 

‐ NKK – Anerkjent prøve refnr 55‐17006 

‐ NKK – Anerkjent prøve refnr 55‐17012 

‐ NKK – Referat fra brukerforum IT 23.05.2017 

‐ NKK – Nå er tiden inne for å søke om prøver 2018 

‐ NKK – Søknad om Konge‐ og eller NKK pokal 

‐ NKK – Høring ‐ regelverk for mentaltester 

‐ FKF – Forslag endringer jaktprøver Kongsvold høsten 2018 

‐ NKK – Anerkjent prøve refnr 56‐17007 

‐ NKK – Anerkjent prøve refnr 54‐17013 

‐ NKK – Anerkjent prøve refnr 56‐17005 

‐ NKK – Anerkjent prøve refnr 54‐17016 

‐ NKK – Anerkjent prøve refnr 56‐17009 

 

 

 

 

Bente 

Marius 

 

Anders 

 

09.10.2017 

Anders Simensrud, Marius Kjønsberg, Trude Lien, Anne Grete 

Langeland, Signe Karin Hotvedt, Odd Erik Rønning 

 

Kasserer Bente Holm, sekretær Britt Svendsen (ikke styremedl.) 

Harriet Wiggen, Geir Henning Strøm 

FH 06/17  Jaktrådet 

 

06.11.2017 kl 19.00



69/17  IT v/Signe K 

Driften av nettsiden går bra. 

Signe K har vært i møte med Idium. Ant. ruter på forsiden kan 

endres på en enkel måte. Kostnad for dette er ca en times 

arbeid. Idium oppdaterer malen vi bruker kostnadsfritt.  

Nytt bildearkiv kommer. 

 

NVC. Fått levert plug‐in. Løsningen skal være oppe og gå i løpet 

av et par uker. 

 

Signe K har vært med på NM lavland i Vestfold og innhentet 

nyttige erfaringer ifht nettside og facebook. 

 

 

 

70/17  Avlsrådet 

Møte i AR i september.  

‐ Møte med NKK, sammen med Breton‐klubben ifht 

halekupering. 

‐ ny avlsplan. Laget spm på bakgrunn av eksisterende avlsplan 

som sendes til distriktene med en god frist. Det blir opp til 

distriktene hvordan de organiserer svar på  

‐ vWD på korthår. Adresser til utenlandske klubber. 

‐ Skjønnsmessig vurdering av importer. Trude sender til 

hovedstyret. Testes ut fram til DK/RS. 

‐ Rasekompendiene jobbes det fortsatt med. Har tatt lang tid og 

det gjenstår litt på alle kompendiene. 

‐ digitalisering av tispeskjemaer. Marius bistår AR. 

‐ e‐post fra DR Agder. Marius sender svar. 

 

 

 

71/17  Jaktrådet 

‐ Anders gratulerte med veldig gode resultater i NM. 

‐ NVC løsning er stipulert til å være «oppe og gå» i løpet av to 

uker. 

   

72/17  Fuglehunden 

Utsettes til neste møte. 

   

73/17  Regnskap 

Sender ut regnskap pr september i nærmeste fremtid. 

   

74/17  Raseutvalget v/Marius 

Møte i september.  

‐ nytt regelverk NM lag. Uenigheter i RU på det. 

‐ leder for felles AR har trukket seg 

‐ Marius i samarbeid med Iver utarbeider mandat for komitee 

ifht bruk av data. 

 

   



75/17  FKF 

‐ forslag fra FKF vedr prøver på Kongsvold. Anders sender svar til 

FKF. 

‐ møte på Gardermoen med FKF og flere vedr lavlandsprøver 

   

76/17  NM Høyfjell 2018 

‐ Overnatting/leie av hus 

‐ Terrengansvarlig – Marius 

‐ FKF gir beskjed om datoer 

‐ NM pokal – Marius sender søknad. 

 

Britt 

 

77/17  Eventuelt 

‐ Agder og Rogaland har hatt problemer med å rekruttere 

styre/DR. Sak til neste styremøte. 

 

‐ Effekter til å ha med til VM. Lagleder kontakter Britt. 

 

‐ Raseparade Dogs4All. Anne Grete organiserer dette. 

 

‐ Nytt fast pkt på agenda: Sponsor/medlemsverving 

Odd Erik tar et møte med Marius, Anders og Bente. Legger fram 

strategi på neste møte. 

 

‐ Landssamlingen 2018 i Hordaland. Buskerud tar ansvar for 

apportprøven. 

 

‐ Vestlandets fuglehundfestival. NVK Hordaland er arrangør i 

2019. 

 

   

 


